

СОДЕРЖАНИЕ

МЕТОДОЛОГИЯ

Цитленок В.С. Российская национальная геоэкономическая политика в условиях усиления межстрановой конкуренции за энергетические, финансовые и интеллектуальные ресурсы	5
--	---

ЭКОНОМИКА ТРУДА

Гага В.А., Ярославцева Е.Н. Проблемы сравнения результатов деятельности субъектов в системах формализованного эмоционального менеджмента (СФЭМ)	15
Дерябин В.С. Количество труда	20

СТАТИСТИКА И УЧЕТ

Каз М.С., Каз С.М. Реформирование национального бухгалтерского учета и международный опыт его гармонизации	27
---	----

РЕГИОНАЛЬНАЯ ЭКОНОМИКА

Овсянникова Т.Ю., Котова О.В. Управление воспроизводственными пропорциями в региональном жилищном комплексе	33
--	----

НАУЧНАЯ ЖИЗНЬ И ОБРАЗОВАНИЕ

Бельская Г.С. Инновационные возможности развития экономики России	38
--	----

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ	47
АННОТАЦИИ	48

CONTENTS

THE METHODOLOGY

Tsitlenok V.S. The national geoeconomic policy of Russia in the conditions of the growing international competition for the energy, financial and intellectual resources	5
---	---

THE ECONOMY OF LABOUR

Gaga V.A., Yaroslavtseva E. N. Problems of a comparison of the results of subjects activity in systems of emotional management (SEM)	15
Deryabin V.S. Quantity of labour	20

THE STATISTICS AND RECORD

Kas M.S., Kas S.M. Reform of national accounting and international experience of harmonization	27
---	----

THE REGIONAL ECONOMY

Ovsyannikova T.Yu., Kotova O.V. Management of the reproduction proportions in the regional housing complex	33
---	----

THE SCIENTIFIC LIFE AND THE EDUCATION

Belskaya G.S. Innovative possibilities of development of Russian economy	38
---	----

INFORMATION ABOUT THE AUTHORS	47
--	----

ANNOTATIONS	48
--------------------------	----